
 

 

 

 
 
Geacht College, 

 

In overeenstemming met artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergadering en andere werkzaamheden 

van Provinciale Staten willen wij het College van Gedeputeerde Staten het volgende vragen. 

 

Inleiding 

 

Op 25 maart 2014 nam de PvdA Statenfractie kennis van het artikel ‘Kaken op elkaar over stadhuismiljoenen’ in 

het Noord-Hollands Dagblad. In dit artikel staat beschreven dat de meningen verschillen over de vraag of de 

miljoenen die de provincie heeft geïnvesteerd in stadsvernieuwing in Den Helder teruggevorderd kunnen worden 

als Den Helder een streep trekt door de bouw van het nieuwe stadhuis. Op vrijdag 21 maart zei gedeputeerde 

Bond in het NHD dat het schappen van het plan voor het nieuwe stadhuis niet zonder financiële gevolgen zal 

blijven. De provincie wil dan de ettelijke miljoenen terug die voor stadsvernieuwing in verbonden partij Zeestad 

zijn gestopt. Mevrouw Soldaat, namens de provincie projectleider bij Zeestad, beweert echter het tegendeel. Zij 

zegt in een artikel op de website Den Helder Actueel (d.d. maandag 24 maart) dat het stadhuis geen onderdeel 

uitmaakt van het Uitvoeringsplan Stadshart, waarvoor de provincie de miljoenen aan subsidie verleende. Derhalve 

kan er dus ook geen geld teruggevorderd worden als de bouw van het stadhuis niet doorgaat. Om de 

onduidelijkheid weg te nemen wil de PvdA het College van Gedeputeerde Staten daarom het volgende vragen: 

   

Vragen: 

 

1. Is het college bekend met het bovengenoemde artikel, de reactie van gedeputeerde Bond op 21 maart in 

het NHD en de uitspraken van mevr. Soldaat op 24 maart j.l.? 

2. Kan het college een overzicht geven van de financiële bijdragen die sinds 2007 vanuit de provincie zijn 

geleverd aan stadsvernieuwingsprojecten in Den Helder, hierbij aangeven wat de herkomst (ISV, UNA, 

anders) was van deze bijdragen en voor welke projecten ze bestemd waren?  

3. Klopt het dat de provincie Noord-Holland in 2010 uit eigen middelen 10 miljoen beschikbaar heeft gesteld 

voor de uitvoering van de 1
e
 fase van het Uitwerkingsplan Stadshart Den Helder en dat dit bedrag in de 

periode 2010-2013 gefaseerd (2,5 miljoen per jaar) is uitgekeerd aan uitvoeringsorganisatie Zeestad? Kan 

het college aangeven aan welke projecten binnen het uitvoeringsplan deze 10 miljoen is besteed? 

4. De 1
e
 fase van het Uitwerkingsplan Stadshart Den Helder behelst onder andere de reconstructie van het 

stationsgebied. De gemeenteraad van Den Helder heeft in november 2013 definitief besloten om op die 

plek een nieuw stadhuis te realiseren en hier een investeringskrediet van 23,4 miljoen voor vrij te maken. 

Kan het college aangeven welke financiële bijdrage de provincie heeft geleverd of zou gaan leveren aan 

de bouw van het nieuwe stadhuis? 

5. Maakt, naar de mening van het college, de bouw van het nieuwe stadhuis onderdeel uit van de 1
e
 fase van 

het Uitwerkingsplan Stadshart? 

6. Is het college voornemens om, als de gemeente Den Helder besluit het stadhuis niet te bouwen, een deel 

van de verstrekte subsidie terug te vorderen? Zo ja, om welk bedrag gaat het?   

 

Namens de PvdA Statenfractie,  

 

Ed Wagemaker, Statenlid 

 

 


